
Styremøte 4 Oslo Skikrets
tir 22 august 2023, 18:00 - 21:00

Brynsveien 13, 0667 Oslo - 4 etg

Deltakere
Styremedlemmer
Tommy Rovelstad, Morten Vold Eriksen, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Mette Sannes, Finn Espen Sellæg, Karianne Løken, Tove Andersen, 
Linda Vist, Kristian Kjelman, Carlo Brömel, Christine Fossaa Utne, Tobias Torrissen, Geir Olsen

Møteprotokoll

1. Godkjenning av innkalling
Godkjent

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

2. Godkjenning av referat styremøte 3 2023
Godkjent

 Protokoll_Styremøte 3 Oslo Skikrets_090523.pdf

Beslutning
Ingrid Heggebø Lutnæs

3. Skiklubbutvikler prosjektet i Oslo Skikrets
Skiklubbutvikleren i Oslo Skikrets, Tove Andersen informerer om prosjektet og hvordan vi skal jobbe sammen fremover. 

Orientering
Tove Andersen

4. Anleggssaker - Kommunevalget 2023
Leder for anleggsutvalget orienterer om fremdriften på anleggssaker inn mot kommunevalget i Oslo
Hva er gjort med vedtaket fra kretstinget (Gudbrand saken)
Hva er planene for videre arbeid i anleggsutvalget

Har dialog med Atle og Gudbrand om å få anleggs komiteen opp og stå

Jobber med liste over alle anleggsprosjekter i Oslo som blir lagt ut på hjemmesiden vår.

Forfatte et brev med invitasjon om møte som skal sendes ut til alle partiene + media med utgangspunkt i

styrevedtaket fra skikretstinget

Brev blir sendt ut på sjekk til styret før det sendes ut til de politiske partiene

NVE foreslår å gi konsesjon for å tappe 24 000m2 kubikk vann til å lage snø i Oslo Skisenter. Dette skal

nå ut på høring med frist medio september.

Hall prosjekt med Akershus/Østfold for freeski aktivitet i Bærum/lommedalen - ønsker og kan Oslo å

være med å bidra økonomisk - anleggsansvarlig og leder for freeski følger opp saken videre

Høringsfrister:

Kommunplan arealdel - Arbeidet med kommunplan arealdel er pågående. Høringsfrist 22.12 -

Høringsmøte 11.oktober  

Orientering
Tobias Torrissen

5. Fokus på rekrutering i Oslo Skikrets
Oslo er en av få kretser som har økning på rekruteringen i Norges Skiforbund. OSK ønsker å ha fokus på
rekrutering de neste årene, hvordan skal dette kunne stå i fokus i tiden fremover?

Styrelder orienterer om hennes tanker i saken for at vi sammen skal ha et fokus på dette i den neste
styreperioden. 

Styrets medlemmer tar med tankene og innspill tilbake til sine komiteer

Rekrutering tas jevnlig opp i styremøter fremover

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs



Før neste samordnetrapportering (innrapporteringen til NIF på aktive medlemmer ute i klubb), skal vi ha

en oversikt over hvordan klubbene skal rapporterer inn, og hva som legges til grunn for tallene som

meldes inn.

 Aktivitetstall IR Oslo Skikrets.xlsx

6. Skal vi synliggjøre egne arrangement kommende sesong
Markedsføre egne arrangement?

Er det noen arrangement som styret bør engasjere seg mer i?

Info om at Equinor ikke er renn sponsor hos skiforbundet sentralt for kommende sesong. Avklaring på hvordan
vi gjør dette med Kong Haralds ungdomsstafett (KHUS).

Styrets medlemmer ser på hvilke arrangement deres gren kan foreslå som fokus

Administrasjonen følger opp videre rundt avtale med Equinor og KHUS

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs

7. Oppdatert info om samarbeidet mellom Skikretsene
Rask orientering om hva som har skjedd siden sist styremøte og innsendt evaluering fra styret

Evt oppsigelse av Admincontroll pga økning i leie

Ønsker og fortsette med Admincontroll og Geir Olsen sjekker ut med sine kontakter ang annen pris på

avtalen.

 Evaluering av kretssamarbeidet 2023.pdf

Orientering
Tommy Rovelstad

8. Status Økonomi
Geir Olsen er kontaktpersonen i styret for oppfølging av økonomi inn mot administrasjonen

Det er administrasjonen som har ansvaret for løpende økonomistyring og rapportering, mens styret har

et påse/kontrollansvar for at dette er forsvarlig. Geir Olsen har påtatt seg å sette seg ekstra godt inn i

dette for å bidra til at styrefellesskapet oppfyller sitt påse/kontrollansvar, men utøvelsen er uansett

administrasjonens ansvar og kontrollansvaret er styrefellesskapet sitt.

 status Avdelingsrapport med budsjett 2023 juli.xlsx

Orientering
Tommy Rovelstad

9. Valgkomiteen Skitinget 2024 trenger kandidater
Styret får info om datoer fra valgkomiteen fra skistyret. Finn Espen Sellæg skal sjekke opp dette.

Oslo ønsker og spille inn styrekandidater til valgkomiteen

Det skal gjøres et styrevedtak på hvilke forslag vi sender inn til valgkomiteen

Vi må også starte jobben med å se på evt tingsaker fra Oslo Skikrets. Dette følges opp i de neste

styremøtene.

Orientering
Ingrid Heggebø Lutnæs

10. Vår og Høst møtene i gren
Er det nok engasjement ute i miljøet vårt for felles store vår og høstmøter?

Skal vi ha fellesmøter?

Teamsmøter individuelt?

Fellesvårmøte med hedring det året det ikke er skikretsting

Skikretstinget med hedring det andre året

Høstmøter er individuelt fra gren til gren

Beslutning
Tommy Rovelstad

11. Para-utvalget
Leder for parautvalget informerer om tanker og planer

Orientering
Christine Fossaa Utne



Plan og oppsett blir lagt ut på nett

 2023 10.1.Handlingsplan med budsjett integrering - Oslo skikrets (1).xlsx

12. Informasjon fra grener og utvalg
Rask gjennomgang av handlingsplanene for gren og utvalg:

status plan

status budsjett

 2023 80.Handlingsplan med budsjett telemark - Oslo skikrets.xlsx
 2023 30.Handlingsplan med budsjett alpint - Oslo skikrets.xlsx
 2023 40.Handlingsplan med budsjett freeski - Oslo skikrets (1).xlsx
 Handlingsplan med budsjett hopp og kombinert .xlsx
 2023 70.Handlingsplan med budsjett langrenn - Oslo skikrets.xlsx

Orientering
Alle

13. Eventuelt
Besøk fra Magne Brekke Generalsekretær Oslo Idretskrets (OIK)

Info om Idrettskretsens mål og arbeid for og med ungdommen i Oslo

Utfordring er å få med barn/ungdom og spesielt i enkelte områder. OIK ønsker at OSK skal være med å

bidra i dette arbeidet.

60% av alle barn som går ut av ungdomskolen skal være med i idretten. I dag er tallet ca 55% av gutter

og 40% jenter.

Ang valget og anleggsakene til OSK er rådet fra Magne om at det beste er om frivilligheten i klubbene

roper høyt så er det enklere å få det ut i media. Grasrota må heve stemmen for å få det mer synlig.

Info om treninger og aktivitet til skolene er individuelt som rektor bestemmer hva av info som skal ut til sin

skole.

Alle


